
Radny Rady Miejskiej Karpacza                                                              Karpacz dnia 30.03.2021 r.
   Grzegorz Kubik                                                                       

   
BURMISTRZ  KARPACZA

za pośrednictwem
Przewodniczącego Rady Miejskiej

Karpacza

ZAPYTANIE

W SPRAWIE :

• Pozimowego łatania ubytków w drogach.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

• Panie Burmistrzu po sezonie zimowym na terenie miasta Karpacza występuje szereg ubyt-
ków w nawierzchniach dróg.

PYTANIA :
 
                 
1.  Kiedy przeprowadzi  Pan kontrolę stanu technicznego dróg po sezonie  zimowym na terenie
miasta Karpacza ?

2. Czy zostanie sporządzony z tej kontroli protokół z którym będą mogli się zapoznać radni ?

ZAŁĄCZNIK :
                            

 brak

Grzegorz Kubik
..........................

 


